الرئيس التنفيذي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 17 February 2020

> 22 Jumada Al-Akhar 1441

:10/10/103 / 2020

To: CEO - Boursa Kuwait

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

Subject: Supplementary Disclosure Apply for Competition Protection Agency's Approval

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House 'KFH' orientation in adhering to CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

Further to the previous disclosures pertaining to KFH's potential acquisition of 'Ahli United Bank - B.S.C.' (AUB-Bahrain):

- Committed to the Law no. 10 / 2007 and its Executive Bylaws concerning the Protection of Competition, KFH has applied to the 'Competition Protection Agency' for the examination of the potential acquisition of 100% of the capital shares of Ahli United Bank - BSC.
- · KFH will announce in a timely manner any new or material development(s) related to the above subject.

Attached is Appendix (13) 'Supplementary Disclosure Form' for your reference. A copy of the same has been submitted to CMA.

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh





△ 2020 فبراير

△ 1441 جمادي الأخر 22 الموافق:

الإشارة: : 10 / 10 / 30 / 2020

السيد/ الرئيس التنفيذي - بورصة الكوبت السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: إفصاح مكمل التقدم بطلب موافقة جهاز حماية المنافسة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد بيتك بما يلى:

إستكمالأ للإفصاحات السابقة والخاصة بمشروع إستحواذ بيتك المحتمل على البنك الأهلى المتحد - ش.م.ب (البنك الأهلى المتحد -البحرين):

- التزاماً بمتطلبات القانون رقم 10 لسنة 2007 ولائحته التنفيذية الخاص بحماية المنافسة، فقد تقدم ببتك لجياز حماية المنافسة بطلب لفحص مشروع الإستحواذ المحتمل على ما نسبته 100% من أسهم رأسمال البنك الأهلى المتحد ش.م.ب.
- سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة أو مؤثرة بهذا الشأن.

مرفق لكم نموذج "الإفصاح المكمل" وفقاً للملحق رقم (13)، هذا وقد تم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام،

مازن سعد الناهض

KUWAIT FINANCE HOUSE, KSCP | State of Kuwait Headquarters الكويتي، ش م ك ع المركز الرئيسي في دولة الكويت Trade Registration No 26066 | Paid Up Capital KD 697,648,920/200 جل التجاري ٢٦٠٦٦ | رأس المال المدفوع ٢٢٠/٢٠٠ ١٤٨ . ٦٩٧ د ك ص.ب ٢٤٩٨٩، الصفاة ١٣١١، الكويت ت: זרגסטניץ סרף+ - אורציניץ סרף+ | ف: ١٠٦٠ זיץ סרף+ البريد الإلكتروني: www.kfh.com | corp@kfh.com 17 February 2020 Kuwait Finance House (KFH)

Appendix (13)

Supplementary Disclosure Form

17 فبراير 2020 بيت التمويل الكويتي (بيتك)

ملحق رقم (13) نموذج الإفصاح المكمل

Apply for Competition Protection Agency's Approval

التقدم بطلب موافقة جهاز حماية المنافسة

Supplementary Disclosure

الإفصاح المكمل

Date	Listed Company	اسم الشركة المدرجة	التاريخ
17 February 2020	Kuwait Finance House (KFH)	بيت التمويل الكويتي "بيتك"	17 فبراير 2020
Disclosure Title		عنوان الإفصاح	
Apply for Competition Protection Agency's Approval		التقدم بطلب موافقة جهاز حماية المنافسة	
Date of Previous Disclosure		تاريخ الإفصاح السابق	
6 February 2020 Notification of KFH Intention to Make A Voluntary Conditional Offer to Acquire AUB - Bahrain		6 فبراير 2020 إشعار النية المؤكدة لتقديم عرض طوعي من بيتك للإستحواذ على البنك الأهلي المتحد - البحرين	
Material Information		المعلومة الجوهرية	
Further to the previous disclosures pertaining to KFH's potential acquisition of 'Ahli United Bank - B.S.C.' (AUB-Bahrain): • Committed to the Law no. 10 / 2007 and its Executive Bylaws concerning the Protection of Competition, KFH has applied to the 'Competition Protection Agency' for the examination of the potential acquisition of 100% of the capital shares of Ahli United Bank - BSC. • KFH will announce in a timely manner any new or		إستكمالاً للإفصاحات السابقة والخاصة بمشروع إستحواذ بيتك المحتمل على البنك الأهلي المتحد - ش.م.ب (البنك الأهلي المتحد - البحرين): • إلتزاما بمتطلبات القانون رقم 10 لسنة 2007 ولائحته التنفيذية الخاص بحماية المنافسة، فقد تقدم بيتك لجهاز حماية المنافسة بطلب لفحص مشروع الإستحواذ المحتمل على ما نسبته 100% من أسهم رأسمال البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. • سيقوم بيتك بالإفصاح في حينه عن أية تطورات جديدة	
material development(s) related to the above subject.		أو مؤثرة بهذا الشأن.	
Effect of the Material Information on the Company's Financial Position		أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	
Currently, there is no effect on KFH's Financial Position.		لا يوجد أثر في الوقت الحالي على المركز المالي لبيتك.	

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشيها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



